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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2024/25:678 Nattåg 

Nattågen mellan Göteborg och Duved i Jämtland samt mellan Göteborg och 
Umeå i Västerbotten, min valkrets, har nu slutat gå. Det är nattåg som bundit 
ihop norra Sverige med Västsverige. Det är djupt olyckligt att dessa nattåg 
slutat gå, inte minst för besöksnäringen i Västerbotten och Jämtland. Nattågen 
är också viktiga för Sveriges beredskap. Försvaret betonar vikten av nattågen 
för transport av bland annat soldater och militär materiel.
 
Det är viktigt att Trafikverket kan upphandla trafik på sträckor som kan anses 
samhällsviktiga men som inte är kommersiellt lönsamma. Regeringen har i 
efterhand skjutit till medel men först efter att tågen slutat gå. Man kan undra 
varför regeringen inte agerade tidigare. Kan statsrådet ge ett tydligt besked?
 
Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

Kommer statsrådet och regeringen att verka för en upphandling av dessa 
nationellt viktiga sträckor och för en återstart av denna nattågstrafik som är så 
viktig för Sveriges turism och inte minst för Sveriges försvar?

………………………………………

Åsa Karlsson (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2025-05-15
Besvaras senast
2025-06-05


